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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 
                 GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  DRENOVA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/9 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-2 
Rijeka,  03. veljače 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
S 31. SJEDNICE VMO DRENOVA 

 
 
 

31. sjednica VMO Drenova održana je 03. veljače 2022.(četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Jurešić, predsjednik VMO 
- Zorka Ćoso, članica VMO 
- Ivan Oškera, član VMO 
- Valter Štefan, član VMO 
- Erika Valić, tajnica MO  

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Korina Bralić, zamjenica predsjednika VMO 
- Jasna Baraba, član VMO  
- Senka Majerhold, član VMO 
 

 
 
 
 
Zapisnik s 30. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Saša Jurešić i predložio slijedeći  
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DNEVNI RED 

1. Izvješće o radu za 2021. godinu 
2. Izvješća o programima rada – Kultura, Sveti Nikola i Humanitarni program 
3. Informacije i zamolbe građana 
4. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 

 
AD. 1 
Predsjednik VMO Saša Jurešić nazočne vijećnike upoznao je sa Izvješćem o radu VMO Drenova 
za 2021. godinu. Objasnio je kako isto predstavlja ukupan prikaz rada i svih troškova koje je Vijeće 
ostvarilo kroz programe koji su bili predviđeni i odrađeni u 2021. godini. Naime, s obzirom na 
okolnosti izazvane korona virusom te na osnovu Odluke o nužnim epidemiološkim mjerama kojima 
se ograničavaju okupljanja i uvode druge mjere i preporuke radi sprječavanja prijenosa bolesti 
COVID-19 putem okupljanja donijete od strane Stožera civilne zaštite Republike Hrvatske od 25. 
listopada 2020. godine i preporuke Odjela za gradsku samoupravu i upravu od 26. listopada 2020. 
godine, Vijeće MO Drenova održalo je manji broj aktivnosti od planiranih te je slijedom istoga 
Vijeće  na svojoj 28. sjednici  održanoj 21. listopada 2021. donijelo zaključak o izmjeni financijskog 
plana za 2021. godinu čime se ukupna vrijednost umanjila sa 41.630,00kn na 22.755,00kn. 
Izmjena se temeljila na zaključcima s 25. sjednice (10. lipnja 2021.) prema kojima su programske 
aktivnosti Bilten-Drenovski list i Dan MO bile održane u manjem obimu 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu za 2021. godinu.  
AD. 2 
Predsjednik VMO Drenova nazočne je vijećnike upoznao sa Izvještajima o realizaciji programa iz 
područja kulture, Doček Svetog Nikole i Humanitarnog programa održanima u 2021. godini. 
Dva programa realizirana su u prosincu 2021. godine (Doček Svetog Nikole i Humanitarni 
program), dok se program kulture u MO Drenova odvijao u različitim periodima tijekom 2021., a 
sukladno posebnim epidemiološkim mjerama koje su u tom trenutku bile na snazi. Kroz program 
kulture tijekom 2021. godine održane su samo dvije izložbe umjetničkih slika. Svim sudionicima 
dodijeljeni su prigodni poklon bonovi za nabavku likovnog materijala uz popratna priznanja. 
Program Doček Svetog Nikole održan je kao i protekle godine kroz podjelu slatkih paketića djeci 
s područja MO Drenova u prostorijama MO Drenova na Cvetnom trgu, 6. prosinca 2021.  
Što se tiče humanitarnog programa, kroz suradnju između MO Drenova i OŠ Fran Franković, 
razredu koji polaze djeca s posebnim potrebama darivani su likovni materijali za kreativne 
radionice te slatki poklon paketi dana 17. prosinca 2021., a sve u skladu s epidemiološkim 
mjerama koje su tada bile na snazi. 
Zaključak: Vijeće MO Drenova jednoglasno je usvojilo sva tri Izvještaja o realizaciji 
programa  

AD. 3. 
3.1. Od građana je stigao ponovni zahtjev da se dvosmjernu Ulicu Kučićki put ponovno pretvori u 
jednosmjernu. Naime, nakon prometne nesreće u kojoj je smrtno stradala jedna osoba smatraju 
kako je postojeće stanje jako opasno i traže hitnu realizaciju. Vijećnik Valter Štefan predlaže 
ostalim članovima da Vijeće mjesnog odbora Drenova pošalje ponovni zahtjev prema poduzeću 
Rijeka Plus kako bi se utvrdila mogućnost ponovnog vraćanja ove ulice u jednosmjernu. Predlaže 
da se dopisu priloži i sva dosadašnja korespondencija te da se traži službeno mišljenje Rijeka 
Plus-a na koji bi se način mogla ova problematika riješiti kako bi ulica postala sigurna za kretanje 
pješaka i vozila.  
Zaključak: Prijedlog vijećnika je jednoglasno prihvaćen. 
3.2. Građani su uputili žalbu Mjesnom odboru kako se u Ulici Škudarovska uvodi rasvjeta već 
poslijednjih pet godina i pitaju se kada će ista konačno biti uvedena. Predsjednik VMO Drenova 
Saša Jurešić podsjeća sve prisutne kako su sredstva za realizaciju navedene rasvjete bila 



 3/4 

planirana još za male komunalne akcije koje su se trebale realizirati tijekom 2021. godine no radi 
nepredviđenih okolnosti koje su nastale radi pandemije COVID-19, a to su bili s jedne strane nagli 
rast cijena, a s druge strane lock-down, došlo je do odgađanja radova. Tvrtka Energo je u jednom 
trenutku čak i krenula sa postavljanjem rasvjete no došlo je do pobune građana, zastoja radova i 
nakon toga lock-down. VMO Drenova uvrstilo je ovaj problem u male komunalne akcije za 2022. 
godinu pod rednim brojem 20. „Nastavak proširenja javne rasvjete u Ulici Škudarovska kod kućnog 
broja 2 do Ulice Braće Hlača kod k.br. 8“. To znači kako se realizacija ovog projekta svakako 
očekuje do kraja 2022. godine. Predsjednik vijeća predlaže da se građane pisanim putem upozna 
sa službenim odgovorom koji je stigao od Tvrtke Energo i o vremenu nastavka radova.  
Zaključak: Vijećnici su suglasni s predloženim i primili su informaciju na znanje. 
3.3. Gospođa koja živi u Ulici Ivana Žorža k.br. 46 moli premještaj kontejnera za otpad na neku 
drugu lokaciju radi stalnog nesavjesnog ostavljanja krupnog i drugog otpada na ulici uz kontejnere. 
Gospođa se osim Mjesnom odboru žalila na nekoliko adresa, između ostaloga i gradonačelniku. 
Dobila je i odgovor od gradonačelnika u kojem joj je objašnjeno kako su, na zahtjev stanara, već 
nekoliko puta premještani kontejneri za otpad. Nadalje, osvrće se na činjenicu kako u većini 
slučajeva sama lokacija kontejnera nije nužno problem, već nesavjesnost građana koji otpad ne 
odlažu na za to propisan način. Nesavjesne građane potrebno je na neki način sankcionirati, a to 
se može i anonimnim pozivom prema stručnim službama. Predsjednik VMO predlaže odgovoriti 
gospođi u skladu sa odgovorom koji je dobila od gradonačelnika.  
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje i jednoglasno prihvatili prijedlog 
predsjednika VMO Drenova. 
3.4. Predstavnica stanara zgrade na Drenovi u Ulici Kućina br. 10 obaviještava Mjesni odbor o 
problemima koji su se pojavili na parkiralištu ispred zgrada broj 10 i 8. Žali se kako se prostor 
parkirališta uopće ne čisti od strane nadležnih službi i traži odgovore na slijedeća pitanja: 
- tko održava parkirališta, koja firma, kada i koliko puta i po kojoj dinamici 
- tko održava ili  brine za travnjake i stabla na Drenovi 
- kome se treba obratiti ukoliko MO nije za navedeno odgovoran ili nema ingerenciju 
- ima li ikakve kontrole na koji način i kako se održava čistoća javnih površina na Drenovi 
- kome se treba obratiti ukoliko je ovaj problem isključiva odgovornost stanara. 
S obzirom na sve navedeno, predsjednik VMO Drenova Saša Jurešić predlaže da se pošalje mail 
prema Odjelu za komunalni sustav grada Rijeke kako bi se vidjelo na koji se način mogu riješiti 
navedeni problemi s kojima se susreću stanari navedene ulice.  
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje i jednoglasno prihvatili prijedlog 
predsjednika VMO Drenova. 
3.5. Gospođa iz Fužinske ulice kod k.br. 34 i 36 poslala je upit vezano uz parkirno mjesto za 
invalide. Naime, zanima je može li se isto ukloniti, s obzirom da u toj ulici, navodno, više ne stanuju 
osobe radi kojih se navedeno parkirno mjesto ucrtalo. Vijeće je predložilo poslati upit Rijeka plusu.  
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje. 
3.6. Stanar iz Ulice Cvjetna, k.br. 9 obratio se Mjesnom odboru sa zahtjevom postavljanja 
prometnog ogledala na navedenoj adresi. U razgovoru tajnice sa dotičnim stanarom, zaključeno 
je kako je prostor na koji bi se trebalo postaviti ogledalo u privatnom vlasništvu te se gospodin 
treba direktno obratiti tvrtki Rijeka plus i sa njima direktno dogovoriti postavljanje prometnog 
ogledala.  
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje. 
3.7. Gospođa koja živi u Ulici Drenovski put 172 obratila se Mjesnom odboru vezano uz opasno 
raskrižje koje se nalazi neposredno uz njezinu kuću. Smatra kako je isto izrazito opasno i da bi se 
trebalo riješiti na stručan i adekvatan  način. Predsjednik VMO Drenova Saša Jurešić naveo je 
kako se tijekom 2022. godine, prema planu raspodjele sredstava malih komunalnih akcija za 
2022., planira realizacija usporavanja prometa na području Ulice Drenovski put od raskrižja sa 
Ulicom Brune Francetića do vrha uzbrdice Drenovski put kod kućnih brojeva 105 i 107 pa će se 
vidjeti hoće li navedeno ujedno djelovati na usporavanje prometa i u ostatku ove dionice. Predlaže 
da se gospođi i pošalje takav odgovor. 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje i jednoglasno prihvatili prijedlog 
predsjednika VMO Drenova. 
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3.8. Mjesnom odboru se obratio stanar iz Ulice Kampanja s upitom vezano uz postavljanje 
kanalizacije koja je bila u planu još u srpnju i kolovozu 2020. godine, a ista ulica se nakon 
postavljanja kanalizacije trebala asfaltirati tijekom 2021. godine. Sukladno odgovoru VIK-a, 
nadležnog poduzeća, „radovi na izgradnji javne kanalizacije i rekonstrukciji postojećeg vodovoda 
u Ulici Kampanja te izgradnji nedostajućeg sustava vodoopskrbe u jugoistočnom dijelu te ulice 
provest će se u sklopu EU projekta „Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture na području 
aglomeracije Rijeka“, točnije komponente C projekta pod nazivom „Proširenje Rijeka“ i 
pripadajućih potprojekata „Podsustav Drenova“ i „Gradnja – rekonkstrukcija sanitarne kanalizacije 
i pratećih vodovoda gradskog područja Donja Drenova južni dio, 2. faza gradnje. Po ugovaranju 
radova sa izvođačima tijekom ljeta 2022. radovi se planiraju u roku od 2 godine, što znači do 
polovice 2024.“ 
Dodatno, predsjednik VMO Drenova Saša Jurešić naznačio je kako je Vijeće, imajući sve 
navedeno u vidu, odvojilo sredstva kroz male komunalne akcije za 2022. za sanaciju kolnika Ulice 
Kampanja u iznosu od 363.000,00 kn. 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje. 
AD 4 
Tajnica je izvjestila VMO Drenova kako je iz Veleposlanstva SAD-a u Hrvatskoj stigao dopis u 
kojem se američki mornari koji borave u Rijeci za vrijeme remonta broda, nude za volontiranje u 
različitim aktivnostima i akcijama koje bi eventualno bile predložene od strane Grada. Prijedlozi 
se odnose na npr. čišćenje parkova, bojanje objekata ili zgrada, određena pomoć nekoj ustanovi 
i sl. Volontiranje je predviđeno tijekom veljače ove godine. Tajnica je predložila da Vijećnici 
promisle i eventualno predlože određene akcije koje bi se mogle odraditi kroz ovu volontersku 
ponudu tijekom veljače na području MO Drenova. 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje. 
 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 
             Erika Valić                                                                                              Saša Jurešić 
 
 

 

 

 

 
 

 


